
Minister Weyts investeert meer dan 78 duizend euro  
in Vrije Basisschool De Graankorrel in Wervik
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 78.159 euro in Vrije Basisschool De Graankorrel  
in Wervik: “Een investering in scholenbouw is een investering in onze onderwijskwaliteit. En dus in  
onze eigen toekomst.”

Onderwijsminister Ben Weyts investeert deze regeerperiode in 
totaal drie miljard euro in scholenbouwprojecten. Dat is nog 
eens vijfhonderd miljoen euro meer dan in de vorige regeer- 
periode. Al die financiële steun kunnen schoolbesturen goed  
gebruiken voor bouw- of verbouwingswerken. De investerings-
golf komt ook Wervik ten goede. Vlaams minister van  
Onderwijs Ben Weyts investeert via het Agentschap voor  
Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) meer dan 78 duizend 
euro in Vrije Basisschool De Graankorrel in Wervik. Concreet 
gaat het om afbraakwerken wegens instabiliteit. 

Als lokale N-VA-afdeling kunnen we de investeringen in onze 
jeugd enkel toejuichen. De volgende jaren wordt d’Arke grondig 
vernieuwd (Kabinet Diependaele). Ook de hoogdringende  
werken aan de kleuterschool kunnen nu opgestart worden.  
Een veilige thuis voor onze allerkleinsten vinden wij belangrijk! 

Een geslaagde 11 juli
Bedankt om de Vlaamse Leeuwenvlaggen te laten wapperen op 11 juli, onze Vlaamse feestdag. 
Samen tonen we trots en verbondenheid met onze cultuur en geschiedenis. Laten we blijven 
streven naar een toekomst vol harmonie en samenhorigheid.

Investering van meer dan 78 duizend euro in De Graankorrel.
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Extra gemeenteraad rond veiligheid
Na enkele ernstige feiten zoals afpersing van ouderen, brandstichting en inbraken 
riep de voltallige oppositie op 16 augustus de gemeenteraad samen rond het thema 
veiligheid. De vele berichten op sociale media (sommige met honderden likes)  
konden we niet negeren. Het thema veiligheid leeft bij de bevolking. En als  
verkozenen is het onze plicht om de mening van de bevolking ter harte te nemen.

De meerderheid zette ons weg als populis-
ten, stemmingmakers … Maar de inwo-
ners zelf? Die weten beter. De burgemees-
ter stelde dat de criminaliteitscijfers het 
onveiligheidsgevoel niet weerspiegelen. 
Laat ons duidelijk zijn. Het gevoel van  
onveiligheid wordt niet volledig weer-
spiegeld in criminaliteitscijfers. Er zijn 
verschillende redenen waarom het gevoel 

van onveiligheid niet altijd nauw samen-
hangt met de daadwerkelijke criminali-
teitscijfers.

Ondergerapporteerde criminaliteit
Niet alle misdaden worden gemeld aan 
de autoriteiten. Dat kan te maken hebben 
met schaamte, angst voor represailles, 
gebrek aan vertrouwen in de politie of een 

andere reden. Als bepaalde misdaden niet 
gemeld worden, hebben ze geen invloed 
op de officiële criminaliteitsstatistieken. 
Maar ze kunnen nog steeds bijdragen  
aan het gevoel van onveiligheid in de 
gemeenschap.

Wervik-Geluwe moet weer veiliger worden.

Groenonderhoud Wervik-Geluwe
Toen Sanne Vantomme tijdens de gemeenteraad van mei liet 
horen dat er te weinig mankracht is om de groenzones te 
onderhouden, werd hij met een kluitje in het riet gestuurd. 
Daarom plaatsten we het item opnieuw op de gemeenteraad 
van 27 juni. Die tussenkomst was zeker geen steen die Sanne 
Vantomme wierp naar onze uitvoerende diensten en hun  
medewerkers. Want zij roeien met de riemen die ze hebben.

We pleitten voor een herziening van de organisatie, toekomst- 
gericht in het belang van onze groenmedewerkers. Bij ieder  
project komt er extra groen, verharde zones worden onthard  
en groener. Daarom moet het personeelsbestand herzien worden. 
Ondertussen zijn veel zones aangepakt door onze diensten. 
Alleen betreuren we dat dat pas gebeurde, nadat de pers erover 
rapporteerde. Een aantal zaken zijn bijgestuurd en er wordt  
binnenkort extra personeel voorzien. Vanuit de oppositie blijven 
we voortbouwen aan een beter Wervik.

Er is meer mankracht nodig om  
de groenzones te onderhouden.

Wij hebben heuglijk nieuws. Vrijdagavond  
29 september 2023 verwelkomen wij  
minister Diependaele in onze stad. Hij vertelt 
over nieuwe maatregelen en initiatieven  
die de bescherming van ons waardevolle 
erfgoed waarborgen. Ook de verbetering en 
reglementering van sociale woningen om  
een betere levenskwaliteit voor iedereen te 
garanderen, komen aan bod. Het bezoek is een 
uitgelezen kans om direct van de minister zelf 
te horen welke plannen er op stapel staan en 
welke impact die zullen hebben op onze stad. 
We kijken uit naar uw aanwezigheid. Tot dan!

Gespreksavond
Vrijdag 29 september 2023
Om 19 uur

In ‘het Kapittel’ (Ooievaarstraat, Wervik)

Gastspreker: 
minister Diependaele

HOE KAN WERVIK-GELUWE VEILIGER GEMAAKT WORDEN?
•   Merkt u een crimineel feit op? Meld dat dan steeds.

•   Zorg dat u uw wijkagent kent en spreek hem of haar aan. Weet u niet wie uw wijkagent is?  
          Neem dan snel een kijkje op arroieper.be/nl/wijkinspecteurs.html

•   Laat de openbare verlichting aan tussen middernacht en vier uur ’s ochtends. Zelfs in gebieden met relatief lage criminaliteitscijfers  
kunnen factoren zoals verwaarlozing van de openbare ruimte, verloedering en gebrek aan sociale samenhang bijdragen aan een gevoel 
van onveiligheid. Ook zichtbaarheid ’s nachts draagt bij tot een veiliger gevoel.

wervik@n-va.be



N-VA wil geen hoofddoeken aan de balie
Een tijdje geleden schrapte de bestuursmeerderheid een actuele 
vraag van Sanne Vantomme van de gemeenteraadsagenda.  
De voorzitter van een vereniging had zijn ongenoegen geuit aan 
de N-VA-fractie, omdat een personeelslid van de vrijetijdsbalie 
een hoofddoek draagt tijdens het werk. Diezelfde dag nog diende 
N-VA-raadslid Sanne Vantomme een actuele vraag in voor de 
gemeenteraad. De voorzitter weerhield het punt, omdat de dame 
in kwestie al een aantal weken werkte voor de dienst. Hoezo niet 
actueel? Begrijpt u dat?

Als lokale afdeling staan wij unaniem achter het partijstandpunt. 
“Een duidelijk verbod op levensbeschouwelijke en ideologische 
tekens voor Vlaamse ambtenaren moet ingevoerd worden. Dat 
staat in het Vlaams regeerakkoord en moet eindelijk worden 
uitgerold. Wanneer u als overheidswerknemer zulke symbolen 
draagt, ondergraaft u het neutraliteitsprincipe. En dus ook het 
vertrouwen in de overheid.”

Voetpaden in Wervik-Geluwe: tijd voor een opknapbeurt
De gemeente Wervik-Geluwe wil het fietsen duidelijk bevorderen: ze heeft aanzienlijke middelen erin geïnvesteerd. Denk maar 
aan fietsstraten (met aanvankelijk de nodige paaltjes) en fietsnietjes. Helaas liet ze de voetganger in de kou staan. Vindt u ook 
niet dat de voetpaden in Wervik verre van optimaal zijn?

Zijn de voetpaden versleten?
Zeker. Veel voetpaden vertonen tekenen van verval, hebben scheuren, oneffenheden en ontbrekende stukken. Dat is gevaarlijk voor 
voetgangers, vooral voor ouderen, mensen met mobiliteitsproblemen of gezinnen met kinderwagens.

Wat vraagt N-VA Wervik-Geluwe?
Het is van cruciaal belang dat de stad een evenwicht vindt tussen investeringen in fietsveiligheid en het onderhoud van voetpaden 
om een veilige en toegankelijke omgeving voor alle zwakke weggebruikers te waarborgen. Als N-VA hopen wij dat de volgende jaren 
de middelen gespreid worden, zodat ook voetgangers op een veilige manier onze mooie stad kunnen bezoeken.

www.n-va.be/wervik



“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO
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